
Raadsbezoek Nieuw-Vennep 
Als voorzitter van de OVHZ ben ik er voor de belangen van de ondernemers.  
Vandaag bent u langs een aantal plekken geweest waar ondernemers wensen hebben. 
Bedrijvenpark Nieuw-Vennep Zuid 
Hier is er vanuit de ondernemers een prachtig plan gemaakt voor (op termijn) noodzakelijke 
uitbreiding van het bedrijventerrein. Dit is een weldoordacht plan dat alle support kan 
gebruiken vanuit de gemeente. 
Spoorzicht 
De komst van een millieustraat in de Luzernestraat vraagt aanpassing van de infrastructuur 
middels een ontsluiting op bij voorkeur de Noordelijke Randweg. Het aantal 
verkeersbewegingen zal zeker toenemen. Bovendien heerst er een misvatting over de 
aanwezigheid van bedrijvigheid die de consument bedient. Die zijn weldegelijk aanwezig aan 
de Gertseweg. Zoals een garagebedrijf, houthandel en een benzinestation met wasstraat om 
maar wat te noemen. Dus een ontsluiting aan de Noordzijde is niet alleen wenselijk maar 
zelfs noodzakelijk. 
Nieuwbouw Westflank 
De bouw van ettelijke duizenden woningen zal leiden tot compleet andere situaties dan die 
we nu kennen. Daardoor kunnen bedrijven, zoals hier bij Van Staveren in de verdrukking 
komen. Het is meer dan wenselijk dat de Gemeente daar oog voor houdt en helpt zorg te 
dragen voor de continuïteit van het bedrijf en zich coöperatief opstelt bij de eventuele 
toekomstige wens tot verplaatsing. 
Verkeer 
Haarlemmermeer is van oorsprong agrarisch. Hoewel deze functie enorm is afgenomen is er 
nog steeds behoorlijk wat agrarische activiteit. Daartoe zijn afspraken gemaakt met het oog 
op verkeersbewegingen van landbouwvoertuigen, zogenaamde landbouwroutes. Deze 
routes moeten aan specifieke eisen voldoen, zoals bijvoorbeeld het niet aanleggen van 
drempels. Deze routes worden vaak niet herkend en erkend door de politiek en daar moet 
zeker oog voor zijn. Dit om fouten zoals gemaakt op de oude Bennebroekerweg te 
voorkomen. 
VSP 
Dan vraag ik nog even de aandacht voor het verkeer structuurplan in Nieuw-Vennep waar de 
wens voor de aanleg van rotondes nog steeds een hoge prioriteit heeft. Dit proces loopt en 
wordt mijns inziens wel opgepakt. De zorg is echter wel de angst voor stroperigheid en 
gebrek aan voortvarendheid. 
OV Beatrix 
Tot slot wil ik toch nog even meegeven dat het belang van de oranje vereniging in Nieuw- 
Vennep erg groot is en hun activiteiten in grote mate bijdragen aan de cohesie van de 
Vennepse samenleving. Het cancelen van de feestweek wegens da NAVO-top is voor Nieuw-
Vennep dan ook onacceptabel en niet noodzakelijk. 
 
 
 
 
 


